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1. Ülésünk  fő témája a Párkányban 2007 04. 13-14-én lezajlott Országos Elnök - Titkári értekezleten 
az Elnökség által meghirdetett  Megújulási Program (MP) és az abból adódó feladat volt. 
 
Bevezetőben Dr. Madarász György elnök úr körünkben is levetítette az OET-n elhangzott, a 
szakosztályunk működését bemutató előadását, kiegészítve a reagálásokkal és az ottani 
tapasztalatokkal. 
 
Ezt követően az elnök és a titkár részletesen ismertette az - írásban megkapott - MP-tervezet 
fejezeteit, kitérve a teendőkre. Ezek közül legsürgősebb a "Tagság" cselekvési célirány konkrét 
tartalommal való feltöltése, tekintettel Horváth József mubi-vezető úr  AKCIÓTERV című anyagára is, 
amelyhez e hét végéig hozzászólást, illetve javaslatokat kell szolgáltatnunk. 
 
Ülésünkön kialakított álláspontunk a következőképpen foglalható össze: 
 
A szakosztály(ok)hoz történő tagregisztráció megszűnése nem váltott ki "osztatlan lelkesedést", de 
beláttuk, hogy a fenntartásához ragaszkodni nincs sok értelme. 
 
A tagnyilvántartás rendszerének "rendbetételével", korszerűsítésével, egyszerűsítésével és 
átláthatóvá tételével egyetértünk, ugyanakkor a szakmai összetartó erőt, a szakmai érdeklődés 
alapján történő szerveződést és elköteleződést nem szeretnénk gyengíteni, sőt erősíteni kívánjuk. Ez 
azt jelenti, hogy a jelenlegi, a szakmai szakosztályban való működési módhoz ragaszkodunk! 
(Belátjuk, hogy a szakosztályi működés és szervezet jelenleg túlságosan Budapest központú, annak 
ellenére, hogy programjaink egy részét vidéken bonyolítjuk). 
 
Triviális megállapítás, hogy minden MEE-tagnak valahová tartoznia kell, ez a REGISZTRÁCIÓ, 
amelynek hármas jelentősége, vonzata van: 
 
 - a tagdíjfizetés nyilvántartása; 
 
 - a szervezeti egység tagjaként közgyűlési küldött-választás lehetősége; 
(Ezzel kapcsolatban megjegyzendő, hogy a szakosztályok nyilvántartásából valamelyik 
területi vagy üzemi szervezethez átigazoló kollégák növelhetik ugyan a befogadó 
szervezet által delegálható küldöttek számát, azonban egyáltalán nem biztosított, hogy 
azok a szakosztályokból érkezettek lesznek, így a szakosztályok képviselete a Köz- 
gyűléseken nem fog kellő súllyal jelentkezni); 
 
-          anyagi vonatkozások; 
A jelenlegi finanszírozási rend szerint a tagdíjból vagy a jogi tagvállalat beszervezéséből származó 
részarány a regisztrációs szervezetet, azaz most szakosztályt illeti, így a jogi- és egyéni tagok 
toborzása érdekünk is. (elmúlt évben 8 jogi tagot és számtalan egyéni tagot léptettünk be. Javaslatunk 
szerint minden tagnak - és az újonnan belépőknek is - a küldöttválasztásra jogosító regisztrációs 
szervezet mellett fel kell ajánlani több szakmai szervezethez való csatlakozás lehetőségét is, ahol 
szakmai érdeklődésének megfelelően végezhet egyesületi munkát. A jelenlegi jelentkezési lap 
átalakításánál ennek megfelelően kell képezni elvégezni. (Megjegyzés: közben javítottuk a Villamos 
Gép, Készülék és Berendezés Szakosztály megnevezését az on-line lapon). 
 
 
 



 
 
 
 
Szakosztályunk a jelenlegi gyakorlat szerint is vállalja, hogy a 47 fő regisztrált tagunk és a szakmai 
érdeklődés alapján nálunk nyilvántartott még kb. 28 főnek levelet küld, amelyben     - az elérhetőségi 
adatok frissítésén kívül - a regisztrációs hely és a szakmai hovatartozás kérdését is felteszi. 
Megkérdezzük továbbá a jelenlegi regisztrációs helyét, továbbá azt, hogy milyen adatainak 
nyilvántartásba-vételéhez járul hozzá. 
 
A levélben hangsúlyozni fogjuk, hogy nem kell átigazolnia semmilyen más, a megszokottól eltérő 
szervezeti egységbe. A nyilvántartási munka ilyen módon történő megkezdését más szakosztályoknak 
és szervezeti egységeknek is javasoljuk, ezért - az egységesítés céljából - kérünk segítséget a 
kérdőív összeállításához, amelynek kiinduló alapja lehet a jelenlegi egyesületi jelentkezés lap. 
 
2. Mint azt elnökünk és elnökségi képviselőnk, Kiss Kálmán úr az OET-n felvetette, a VILLAMOS 
GÉP- ÉS KÉSZÜLÉK JAVÍTÓ, FORGALMAZÓ VÁLLALKOZÁSOK SZÖVETSÉGE (röviden: VILLGÉP 
Szövetség) MEE-n belüli helyzetét felül kell vizsgálni. A Szövetség eredetét, történetét és 
szakterületét tekintve a VGKB Szakosztályhoz kötődik, és tevékenyen részt vesz a szakosztály 
munkájában is. Felkérjük a VILLGÉP Szövetség elnökét e kérdés tisztázására, melynek rendezését 
szükségesnek és fontosnak tartjuk. 
 
3. Nem támogatjuk a "Villamosság" című szaklap újraindítását, anyagbőség esetére inkább az 
"Elektrotechnika" bővítését javasoljuk.  
 
4. Támogatjuk a szaktanfolyamokat, igény esetére felajánljuk segítségünket. 
 
5. Szükségesnek tartjuk a testvérszervezetekkel (GTE, ETE, stb.) kapcsolattartást. 
 
6. Májusi programunk az ElektroSalon kiállítás, ezen belül az V. 8-ai MEE szakmai nap 
meglátogatása. 
 
7. Június 12-én 15:30-kor elnökünk vendégeként a HUNELEC Kft.-t látogatjuk meg. (1146 Hermina út 
22. Megtalálható az Ajtósi-Dürer sor és a Hermina út sarkán, megközelíthető a 72-es, a 74-es 
trolibusszal vagy az 1-es villamossal). A látogatási szándékot kérjük Lieli Györgynél jelezni. 
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